
Utvärdering av 3D-printade sacrum-modeller

Sammanställning av Utvärdering av 3D-printade sacrum-
modeller

Sedan ht18 har vi använt oss av 3D-printade sacrum vid de deskriptiva seminarierna som ett
komplement till de kommersiellt tillgängliga plastavgjutna sacrum-modellerna. Vi skulle nu vilja
ta del av er erfarenhet när det gäller användandet av dessa två typer av modeller i undervisningen.

Sammanställd
Antal svar 5
Tillgänglig 2022-05-06 – 2022-05-11
Kontaktperson Sara Bohman (sara.bohman@mcb.uu.se), verksam vid Inst. för

medicinsk cellbiologi

1. Vilken termin läser du nu?

• 11

• 8

• 11

• T4

• T11

2. Hur många terminer har du varit anatomiamanuens?

• 8

• 5

• 8

• 1

• 8

3. Har du varit amanuens på deskriptiv anatomi bål?

ja

5

nej
0

4. Vilken modell av sacrum har du använt i undervisningen?

traditionell
plastavgjutn...1

0
3D-printad

0
Båda

5

Ingen
0

1 traditionell plastavgjutning

5. Vilken modell föredrar du när du undervisar? Ser du några för- eller nackdelar med respektive
modell?
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• Gillar den 3D-printade! Lättare att förklara ”gångarna” samt hur nerverna från ryg-
gmärgen går. Går inte alls att göra med den vanliga.

• 3d-printade, framförallt för att illustrera foramina och hur nerver förlöper. För övriga
strukturer är de likvärdiga

• 3D printad

• Tycker de kompletterar varandra

• Jag upplever den 3D-printade som bättre att kunna visa canalis sacralis och foramina
intervertebralia på. Ofta har studenterna tidigare ibland blivit lite förvirrade när de
inte sett strukturerna man pratar om.

6. Hur var det när du själv läste KARL? Visades den 3D-printade modellen vid seminariet?
Tillförde den något?

• Vanliga.

• Minns ej.

• Den visades inte så vad jag minns.

• Ja, tillförde möjligen lite, men de upplevdes som väldigt lika.

• Den visades inte.

7. Tror du att det har underlättat för studenterna att det numera finns ett 3D-printat sacrum
i varje benväska?

• JA!

• Ja, just foramina är sånt som många studenter brukar ha svårt att visualisera på den
vanliga plastmodellen.

• Ja! Man kan då se alla strukturerna på benet.

• Ja

• Ja, det tycker jag!
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